
LEIDEN - De herinrichting van het 
Roomburgerpark lijkt aan de voor 
avond van de begrotingsbespreking 
in de gemeenteraad een 'plan zonder 
geld'. Het wijk (sport) park, waarbij 
groen, recreatie, sport en andere 
maatschappelijke functies meer 
gemengd worden en tevens ruimte 
biedt aan een vierde hockeyveld, 
wordt waarschijnlijk en minimaal 
één jaar uitgesteld. De€ 6,5 miljoen 
die nodig ls, strijdt in voorrang met 
de kosten die de coronacrisis met 
zich meebrengen en tekorten in de 
jeugdzorg en het sociaal domein. 
Hockeyclub Room burg zit echter nog 
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steeds te springen om een extra veld. 

doorHansSchuurman 

Het Roomburger wijk(sport)park 
ligt ingeklemd tussen de Lorent 
zkade, de Burggravenlaan, de 
Meijerskade en de Kanaalweg en . 
moet meer sport- en recreatiefa 
ciliteiten gaan bieden én tevens 
groener worden. Bodivers, ecolo 
gisch en klimaatadaptief is het 
streven en hogere kwaliteit moet 
verx11inderd groen compenseren. 
Door het opschuiven van speel 
tuin De Kinderschans komt ruim 
te vrij voor het vierde hockeyveld 
van hockeyvereniging Roomburg. 
Maar hoe De Kinderschans terug 
komt in de plannen, daar kleven 
weer behoorlijk wat nadelen aan. 
De elkaar betwistende partijen, 
burgerinitiatief 'Nieuw Room 
burgpark' en de 'Vrienden van 
het Roomburgerpark', beroepen 
zich op massale steun van omwo 
nenden en sportliefhebbers maar 
verschillen met elkaar op tal van 
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punten nog steeds van mening . 
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In het plan moet speeltuin De Klnderschans opschuiven. zich aanpassen en 
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daarmee ruimte maken voor het beoogde vierde hockeyveld van Roomburg 
(Foto: Hans Schuunnan). 

Geleend geld 
"Voor de herinrichting van het 
Roomburgerpark zou € 6,5 mil 
joen euro nodig zijn en met geleend 
geld lopen de kosten met rente 
en aflossing op tot € 250.000 per 
jaar", aldus één van de bovenge 
noemde partijen. Volgens hen zou 
de beslissing over de financiering 
van het vernieuwde Roomburger 
park wel eens doorgeschoven kun 
nen worden naar (een) volgend 
jaar. Op 16 juli, de eerste ronde van 
de gemeenteraadsbespreking van 
de Kaderbrief 2020-2024, zal nog 
geen beslissing genomen worden. 
In het najaar, wanneer het stof is 
neergedaald over de verschillen 
van inzicht over de financiën van 
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de stad, wordt het besluit over de 
inrichting van het Roomburgpark, 
of het uitstel daarvan, genomen. 
"De raadsfractie van de VVD, de 
partij die de oppositie voert tegen 
het college (D66, GroenLinks en 
PvdA), wil vooruitlopend op de 
discussie van volgende week graag 
kwijt de aanleg van het vierde hoc 
keyveld héél belangrijk te vinden. 
"De VVD wil hockeyclub Room 
burg met haar fikse ledengroei 
niet nog langer aan 't lijntje hou 
den!" De woordvoerder van Groen 
Links, onderdeel van het Leidse • 
college, is een stuk voorzichtiger 
in zijn commentaar: "Wij houden 
alles nog even in beraad en de 
opties open". • 
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LEIDEN - In de programmabegroting van 2020 is geen budget opgenomen 
voor de herinrichting van het Roomburgerpark. Dit blijkt uit de Kaderbrief 
2020-2024 d_ie onlan_gs is verschenen. Het college wil het inrichtingsplan, 
~aarv?n de investertngskostsn naar schatting 6,5 miljoen euro bedragen, 
flnancleren met een langlopende lening. De kapitaallasten hiervan zullen 
250.000 per Jaar bedragen. De beslissing over eventuele financiering 
wor~t ?oo~geschoven naar volgend jaar. Besluitvorming in de raad over 
het 1n_r1chtingsvoorstel staat echter dit najaar gepland, maar wat zo'n 
besluit b~te~ent zonder financiële zekerheid is onduidelijk. De kaderbrief 
wordt 16 Juli behandeld in de raad. De gemeente heeft tot nu toe nog 
geen begroti_n~ g~pub~iceerd van de kosten. Wel heeft de projectleider 
van het pa~!1c1p.~t1etra1ect mondeling gemeld dat de investeringskosten 
ongeveer VIJf rnllloen euro zullen bedragen. Hier kan 1,5 miljoen euro 
gederfde opbrengs~~n van bouwgrond indien er niet gebouwd wordt bij 
de Lorentzschool btJ opgeteld worden: totaal 6,5 miljoen euro. • 

.. • 


